
Protokół 

z zebrania członków Zarządu i Komisji Rewizyjnej Stowarzyszenia Absolwentów UPP 

w dniu 20 września 2023 roku 

 

W zebraniu wzięło udział 9 członków Zarządu oraz jeden Komisji Rewizyjnej (lista obecności w zał.). 

1. Prezes Zarządu poinformował zebranych o tym co się działo w Stowarzyszeniu od ostatniego 

zebrania. 

- nasi przedstawiciele wzięli udział w absolutoriach w czerwcu br. 

- prezes uczestniczył w jubileuszowych zjazdach absolwentów WR, WL i WTR-S występując z 

informacją o Stowarzyszeniu 

- 23 maja br prezes uczestniczył w zebraniu Rady Fundacji UPP ( sprawozdanie z działalności Fundacji 

było przesłane wszystkim członkom Zarządu i KR) 

- na zaproszenie Zarządu Okręgowego PZŁ w Poznaniu  prezes uczestniczył w obchodach 100-lecia 

PZŁ 

- prezes spotkał się z wice dyrektorem Zespołu Szkół Przyrodniczych w Poznaniu p. Jackiem 

Michalskim proponując pomoc szkole w organizacji wyjazdu grup młodzieży do firmy kolegi Janusza 

Paula. Temat został podjęty i obie strony nawiązały kontakt w tej sprawie. 

2. Prezes poinformował o dobrej sytuacji finansowej Stowarzyszenia, które w tym czasie 

dysponowało środkami około 65 tys. zł, w tym darowizny z 13 nadleśnictw na kwotę ca 15 tys. zł. 

Realizując postanowienia z dyskusji Prezydium z 9 lutego br. zamówiono w drukarni UPP dodruk 300 

egz. publikacji z 2019 roku " Śladami absolwentów studiów r-l w Poznaniu" oraz dofinansowano 

kwotą 1000 zł wydanie książki "Wierzenica Augusta Cieszkowskiego", która wydano z okazji 180-lecia 

objęcia majątku Wierzenica przez Cieszkowskich. Inne wydatki w 2023 roku to koszty przygotowania 

sprawozdań finansowych (2500zł) oraz prowadzenia dokumentacji (2500zł) i koszt zebrania w 

Baborówku (2250zł). Przewidywany stan środków na koniec roku to ca 60 tys zł. pozwala z pewnym 

optymizmem podejmować działania, o których wspomniano na poprzednich zebraniach. 

3. Wracając do planu pracy Stowarzyszenia ponownie zwrócono uwagę na wsparcie uczniów 

Z.S.Przyrodniczych i studentów UPP w organizowaniu dla nich wyjazdów zapoznawczych w swoim 

zawodzie. Należałoby włączyć członków kół naukowych, którzy mogą merytorycznie wspierać takie 

wyjazdy np. prezentując wyniki swoich badań i dociekań. 

Protokołował: 

Piotr Grygier 

  

  


